
RANKO BABIĆ: »Pomembno je, da to, kar delam, delam 
dobro. « 
 

Ranko Babič je zanimiv, smešen komik in 

igralec. Igra tudi v priljubljeni slovenski seriji 

Ena žlahtna štorija. 

Spraševala: Metka Ivačič 

Kako ste preživeli svoje otroštvo? Ste se 
veliko igrali? 

Veliko sem se igral, bil sem zelo živahen 
otrok. 
 

Kako ste se odločili za nadaljnje šolanje? 
Tako, da smo se prijatelji med seboj zmenili, kam gremo. Nihče ni imel pojma, kaj 
hoče delati oz. študirati. 
 

Katere poklice vse opravljate? 

Sem igralec in počnem samo to. 
 

Kdaj ste prvič nastopili? 

Pri 22 letih. 
 

Ko nastopate, imate kaj treme? 

Trema je vedno prisotna. 
 

Je težko nastopati kot komedijant? 

Če hočeš biti smešen, je zelo, zelo težko. 
 

Kakšen je vaš dan, ko ne snemate nadaljevanke ali pa ko nimate nastopa? 

Ukvarjam se s športom, družim se s svojo hčerkico Tajo in veliko počivam. 
 

Zdaj, ko ste snemali Eno žlahtno štorijo, ste imeli kaj časa za svoje bližnje? 

Zelo malo, ampak tako pač je v našem poslu. Si ogromno zaseden, potem si pa 

lahko prost tudi po mesec, dva ali tri. 
 

Kako se je vaše življenje spremenilo, ko ste postali znani? Vam je to všeč? 

Zaenkrat nimam s tem težav. To mi ni pomembno, pomembno mi je, da to, kar 

delam, delam dobro. 


